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Zápis 
 

1.ZASADNUTIE P-SLA 
 
Dátum, hodina konania: 26.05.2013_09.00 hod. 

Miesto: Grand Hotel Bellevue, Horný Smokovec, Vysoké Tatry 

Prítomní: 
Gantnerová, Penkert, Šandor, Mersich, Garaj, Malák, Ivanič, Kupčo, 
Kubusová 

KRK: Kutlík 

Ospravedlnení: Tánczos, Kartík, Poľanová, Mihok 

 
 
Program: 
 

1. Otvorenie      Gantnerová 
2. Schválenie GS na ďalšie funkčné obdobie  P-SLA 
3. Schválenie pracovných skupín   P-SLA 
4. Informácie KRK     Kutlík 
5. Rôzne 
6. Záver 

 
 
K bodu 1: 
 
1.zasadnutie P-SLA viedla prezidentka SLA, Ing. Janka Gantnerová. V úvode poďakovala za 
prejavenú dôveru vo voľbách, čím otvorila a viedla zasadnutie. Zápis vypracuje Kubusová Denisu, 
overí Petra Penkert a Martin Kupčo. 
 
K bodu 2: 
 
Prezidentka SLA vyzvala členov P-SLA, aby hlasovaním na ďalšie funkčné obdobie odsúhlasili do 
funkcie generálnej sekretárky Petru Penkert.  
UZN. 13-1/001: 
P-SLA schvaľuje na nasledujúce funkčné obdobie do funkcie generálnej sekretárky SLA Petru 
Penkert. 
Za: 6  Proti: 1 Zdržal sa: 0 
 
K bodu 3: 
 
Prezidentka SLA predniesla návrh obsadenia členov jednotlivých pracovných skupín SLA:  
Marino Mersich – Marketingová komisia 
Martin Kupčo – Rozhodcovská komisia 
Michal Malák – Akademický šport 
Ladislav Šandor – Ocenenia 
Petra Penkert – Legislatívna komisia 
Denisa Kubusová – Registrácia 
Ivan Ivanič – Koncepcia mládeže SLA 
Jana Palovičová – Medzinárodná komisia 
Vladimír Ternavský – Vzdelávanie 
? – Komisia na tvorbu projektov 
UZN. 13-01/2: 
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P-SLA poveruje jednotlivé odborné úseky nomináciou svojich zástupcov do jednotlivých komisií SLA. 
Zároveň budú na nasledujúcom P-SLA určené oblasti členom P-SLA, za ktoré budú zodpovední. 
T: do 2. P-SLA Z: P-OU 
Za: 8 Proti: 0 Zdržal sa: 0 
 
Ladislav Šandor žiada sekretariát SLA o zaslanie zoznamu ocenených 100 rokov. 
 
K bodu 4: 
 
P. Kutlík poďakoval za potvrdenie do funkcie predsedu Kontrólno revízne komisie SLA.  
 
K bodu 5: 
 
p. Ján Garaj otvoril diskusiu k presťahovaniu SLA do dôstojnejších priestorov. Na základe uznesenia 
P-ÚAD navrhuje presťahovanie do mesta Poprad. Navrhuje dve alternatívy: odkúpenie objektu alebo 
nájom. Preferuje však odkúpenie objektu. Nakoľko P-ÚAD sa touto problematikou zaoberala na 
svojom poslednom zasadnutí, po ceste cez Poprad sa už informoval o možnostiach prenájmu, a má 
vytipovaný jeden objekt na výhodnom mieste (pri autobusovej stanici) s možnosťou parkovania. Tvrdí, 
že je nutné, aby mala SLA reprezentatívnejšie priestory, za ktoré sa nebude musieť hanbiť aj pri 
rokovaniach. V týchto priestoroch by sa mohli nerušene konať zasadnutia odborných úsekov 
a komisií tak, aby nebola narušená práca sekretariátu, zároveň aj dobrovoľní pracovníci by nemuseli 
využívať priestory zamestnávateľa, ale mohli by využívať priestory SLA.  
Prezidentka dala priestor ostatným členom P-SLA na vyjadrenie, všetci sa vyjadrili súhlasne. 
P-SLA ukladá úlohu prezidentke a sekretariátu SLA, aby preskúmala aj iné možnosti v meste Poprad 
a na ďalšom predsedníctve predložili návrhy. 
 
UZN. 13-01/3: 
Sekretariát SLA spolu s prezidentkou preskúma ďalšie možnosti nájmu/odkúpeniu objektu v meste 
Poprad. 
T: do 2. P-SLA Z: Se-SLA, Prezidentka SLA 
 
K bodu 6: 
 
Prezidentka sa poďakovala členom P-SLA za účasť a ukončila zasadnutie.  
 
Vo Vysokých Tatrách, 26.05.2013 
Termín nasledujúceho zasadnutia: 
Trvanie: 1 hod. 
 

 
ZAPÍSAL 

 
OVERIL OVERIL 

Mgr. Kubusová Denisa Petra Penkert Ing. Martin Kupčo 

Dňa Dňa Dňa 
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